
JAARVERSLAG JEUGDCOMMISSIE VV IJVC / BLAUWHUIS 2023/2024. 

Aan het begin van dit seizoen bestaat de jeugdcommissie van VV IJVC / Blauwhuis uit de volgende 

personen: Hiltsje Brandsma (Blauwhuis), Nanne Scharringa (Blauwhuis), Hein Quarre, Joke Muizelaar 

en Geeske Cnossen. Hein heeft aangegeven dat hij na het opstarten van het nieuwe seizoen echt gaat 

stoppen. In februari stopt Hein bij de JC en neemt Joke zijn taken over. In mei geeft ook Nanne aan 

dat hij stopt met zijn werkzaamheden binnen de JC. Zo wordt het groepje wel heel klein en wordt de 

vraag naar meer, nieuwe commissieleden steeds groter. Gelukkig kunnen we altijd wel een beroep 

doen op verschillende personen die bereid zijn om ons te helpen. Hier zijn we heel blij mee.  

In het seizoen 23/24 heeft VV IJVC / Blauwhuis 107 jeugdleden, waarvan 6 leden uit Blauwhuis, die 

verdeeld zijn over 9 teams. Kampioenen zijn tegenwoordig moeilijk bij te houden door het 4-fasen 

model bij de jeugd tot de JO12 en het 3-fasen model bij de JO13 tot de JO19. Dit seizoen hadden we 1 

kampioen; de JO15 die in de 3e en langste fase op nummer 1 stond. We hadden een grote aanwas 

van kabouters. Als de groep compleet was waren er 12. Helemaal prachtig.  

De JC start met frisse moed het nieuwe seizoen; met de hulp van Jan, Rudy, Rudmer en Alex is de 

teamindeling weer rond gekregen en hebben alle teams een leider en trainers. Dit seizoen zijn er 12 

jongens uit onze eigen jeugdafdeling die de jongere jeugd trainen samen met een volwassen trainer 

in de nabijheid. Dit is natuurlijk helemaal geweldig. Als JC zijn we hier heel blij mee. Een aantal van 

deze jongens doet hun maatschappelijke stage bij onze vereniging. Er zijn 2 jongens die in het seizoen 

24/25 zelfstandig doorgaan met trainen geven. Ook hebben we al weer 5 nieuwe aanmeldingen voor 

de maatschappelijke stage. Dit is een mooie ontwikkeling.   

We vergaderen minder maar hebben meer contact via whatsapp -> praktisch; acties zijn zo uitgezet. 

We mochten ook dit seizoen weer meedoen met de Jeugd Sponsor Actie bij Poiesz. Dit levert ons een 

mooi bedrag op van 1180 euro.  

In overleg met het HB wordt vanuit Sport Fryslan Club Kader Coaching en clubondersteuning 

opgestart. De clubondersteuning is een leerzaam traject geweest. Alle trainers zijn geobserveerd en 

beoordeeld. Ze hebben allemaal een reflectieverslag ontvangen. Maar we missen de afronding. Door 

omstandigheden is de Club Kader Coaching on hold gezet. De vraag is of dit verder wordt doorgezet.  

Verder heeft de JC ook dit seizoen weer regelmatig gesprekken gevoerd m.b.t. vervelend gedrag 

onder de spelers in verschillende teams en is er opgetreden bij voorkomende escalaties op het veld. 

We hebben ervoor gezorgd dat de jongste teams tijdens de trainingen zwarte pieten op bezoek 

kregen. En er zijn de nodige presentjes bezorgd bij de geblesseerde jeugdspelers, wat altijd erg 

gewaardeerd wordt.  

Mede dankzij de hulp van Rudmer, Marije, Rudy en Inge hadden we een geweldige slotdag met 

mooie spellen voor alle jeugdleden. Voor JO7 t/m JO14 en de kabouters waren er leuke spelletjes en 

voor JO15 t/m JO19 was er een 7x7 mixtoernooi. De ochtend werd afgesloten met patat.  

In juni komt Kevin Meijer langs met zijn voetbalschool; hier is een grote animo voor.  

 
 
 


